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INFORMACE Z OBCE
Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych Vás srdečně přivítal v 
novém roce 2025. Začátek roku je vždy 
příležitostí k zamyšlení nad tím, co jsme 
společně dokázali, a také k tomu, aby-
chom se těšili na nové výzvy a příležitosti, 
které nás čekají.
V roce 2024 jsme zavedli službu Senior 
taxi pro seniory naší obce, aby měli snad-
nější přesun do svých zdravotních zaříze-
ní, také proběhl projekt „Revitalizace 
obecního objektu ve Vojkovicích“ to spo-
čívalo v oddrenážování a instalaci odvět-
raného soklu na budově bývalé školy, 
také se opravily zpevněné plochy chodní-
ku kolem budovy. Další projekt, který se 
uskutečnil, byla „Rekonstrukce lávky M6 – 
most za střelnicí“, tato rekonstrukce byla 
ztížena z důvodu povodní, které se ode-
hrály v záři loňského roku. Povodně nám 
poničily břehy vodních toků na různých 
místech, s Povodí Odry se snažíme najít 
způsob jejich obnovy.

A já pevně věřím, že i v roce 2025 budeme 
pokračovat v budování naší obce jako 
místa, kde se dobře žije, pracuje a tráví se 
volný čas. V tomto roce nás čekají další 
velké projekty jako je vybudování parko-
viště, to se bude nacházet   u autobusové 
zastávky naproti obecnímu úřadu. Za 
nově vzniklým parkovištěm plánujeme  
obnovení parku, který se kdysi na těchto 
místech nacházel. 
Jsou také rozpracované projekty „Rekon-
strukce mostu M5 – most na Šprochovi-
ce“, tento most je podle diagnostiky 

Petr Tesarčík

mostu v havarijním stavu a po loňských 
povodních se stav zhoršil. V současné 
době je zpracována projektová doku-
mentace a je požádáno o stavební povo-
lení a také o dotaci pro projekt. Ve fázi 
zpracovávání projektové dokumentace 
je rovněž projekt „Rekonstrukce stávající-
ho objektu Mateřské školy Vojkovice 
včetně přístavby“.

Letos v červnu se můžeme těšit na tradič-
ní Vojkovický den, který bude tentokrát 
ještě výjimečnější, ponese se v duchu 
oslav 95. výročí založení Sboru dobrovol-
ných hasičů Vojkovice. Těšit se můžete na 
bohatý program, který potěší všechny 
věkové kategorie.
Mezi hlavní taháky akce bude patřit revi-
val legendárního Karla Gotta, který přine-
se nezapomenutelný hudební zážitek. Pro 
naše nejmenší bude připraveno speciální 
vystoupení s názvem "Diskotéka Baby 
Jagy" v podání oblíbené Venduly Fialové, 
které zajistí spoustu zábavy a radosti.
Součástí programu budou také tradiční 
soutěže, občerstvení a mnoho dalších 
překvapení, které postupně odhalíme. 
Srdečně zveme všechny občany, aby se 
připojili k oslavám a užili si společně tento 
výjimečný den plný zábavy.
  
Přeji Vám všem pevné zdraví, osobní i 
pracovní úspěchy a spoustu radosti v 
kruhu Vašich blízkých. Ať je rok 2025 plný 
naděje, štěstí a spokojenosti.

Petr Tesarčík
starosta obce
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NOVINKA V NAŠÍ OBCI - MUNIPOLIS!
BUĎTE INFORMOVÁNI JAKO PRVNÍ

aše obec nově využívá komuni-
kační platformu Munipolis (dříve 
Mobilní rozhlas), která vám přine-

se rychlé a přehledné informace přímo 
do vašeho mobilu nebo e-mailu. Munipo-
lis je moderní komunikační nástroj, který 
umožňuje efektivní spojení mezi obcí a 
jejími obyvateli. Tato platforma je již vyu-
žívána více než 800 českými samosprá-

vami a zasahuje přes 2 miliony lidí. 

Díky aplikaci Munipolis budete mít vždy 
přehled o důležitých událostech v obci – 
například o plánovaných odstávkách 
vody, uzavírkách, kulturních akcích nebo 
krizových situacích.

CO VÁM MUNIPOLIS PŘINESE?

Rychlé upozornění na důležité zprávy
Pozvánky na kulturní a společenské 
akce
Informace o dopravních omezeních 
a odstávkách
Možnost podávat podněty a připo-
mínky

JAK SE ZAREGISTROVAT

Navštivte web www.munipolis.cz a 
vyhledejte naši obec Vojkovice
Stáhněte si zdarma aplikaci Munipo-
lis do svého mobilu. Registrujte se 
pomocí e-mailu nebo telefonního 
čísla 

Registrace je jednoduchá a zdarma! Nezmeškejte žádné důležité informace a 
buďte v obraze o dění v naší obci. V případě dotazů nás neváhejte kontaktovat na 
obecním úřadě.

STÁHNĚTE
SI APLIKACI
MUNIPOLIS

ZDARMA

N
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TRADIČNÍ NOVOROČNÍ FOTBÁLEK VE VOJKOVICÍCH
UZ POŠESTÉ!

aše obec letos 4. ledna 2025 přiví-
tala již 6. ročník oblíbeného Novo-
ročního fotbálku, který se konal na 

umělce vedle hřiště TJ Sokol Vojkovice. I 
když celé svátky byly bez sněhu, právě na 
tuto událost se příroda rozhodla překva-
pit a pokryla hřiště lehkou vrstvou sněhu. 
To ale nikoho neodradilo – ba naopak, 
přidalo to turnaji na zimní atmosféře.

Do turnaje se zapojilo celkem 6 týmů, 
které s nadšením bojovaly o vítězství. Po 
sportovním klání si všichni hráči i fanouš-
ci dali zasloužený odpočinek v baru, kde 
společně zhodnotili výsledky a podělili se 
o zážitky.

A kdo si letos odnesl vítězství? Na třetím 
místě skončil tým „Čučkoři“, stříbrnou 
příčku obsadil tým „SK“  a vítězem turnaje, 
stejně jako loni, se stal tým pivovaru Koní-
ček, který tak úspěšně obhájil svůj titul.

Děkujeme všem účastníkům, organizáto-
rům a fanouškům za skvělou atmosféru, 
která tuto tradiční událost každoročně 
provází. Těšíme se na vás opět příští rok, a 
kdo ví, třeba se příště postaví na startovní 
čáru i nové týmy!

N
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a všechny pedagogy 
a zaměstnance MŠ 
Vojkovice bych ráda 

touto cestou poděkovala 
za obětavou pomoc a dary 
pro MŠ Vojkovice, a to pře-
devším paní Evě Sojkové, 
naší „pohádkové babičce“, 
která neúnavně a pravidel-
ně každé pondělí dochází 
do MŠ číst dětem před 
spaním pohádky. Je to vždy 
velmi vřelá návštěva, na 
kterou se obě strany – jak 

děti, tak i paní Sojková těší. 
Máme z této velké pomoci 
obrovskou radost.
Rovněž chceme poděkovat 
bývalému SRPŠ a klubu dů-
chodců za finanční hoto-
vost na zakoupení dřevěné 
didaktické pomůcky – 
Tabulka na suchý zip s dře-
věnými doplňky (dinosauři 
a dopravní prostředky) pro 
děti do MŠ.

SRDEČNÉ PODĚKOVÁNÍ Z MATEŘSKÉ ŠKOLY VOJKOVICE

Z

elmi si ceníme 
pomoci z obce Voj-
kovice za nemalé 

finance na kompletní reno-
vaci klavíru v tomto školním 
roce 2024/2025. Jsme 
velmi rády, že se tato reno-
vace podařila, klavír má 
nádherný zvuk i vzhled a s 
dětmi jej ve školce opět 
pravidelně používáme při 
zpěvu, pohybových hrách a 
tělocviku, rytmizaci atd. 

Rovněž děkujeme za krás-
nou velkou dřevěnou mag-
netickou stavebnici Cvak - 
Cvak Diamanty a nové 
reflexní vesty, a to jak pro 
všechny naše děti, tak i pe-
dagogy. Již jsme je v letoš-
ním roce několikrát využili – 
na vycházky po naší obci 
Vojkovice, turistický výlet do 
Dobratic za Betlémem a 
poznáváním naší sousední 
obce.

Rovněž děkujeme za 
nemalou pomoc panu 
Patrikovi Dobíškovi a panu 
Vítězslavu Majerovi za veš-
keré úpravy a opravy v naší 
školičce, jsou naší pravou 
rukou.

V
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ěkujeme za pomoc novému SRPŠ, 
které v naší školce působí a hradí 
nám většinu aktivit ve školce – 

divadelní představení, výlet, balíčky pro 
děti na Mikuláše, Vánoční dárky – hračky 
a didaktické pomůcky, Haloween, organi-
zaci Vánoční besídky i Radovánek, pa-
máteční dárky pro budoucí prvňáčky a 
další. 
V neposlední řadě děkujeme všem rodi-

čům naších dětí, kteří se jakkoliv přičiní o 
zpestření a nabídky např. na návštěvu v 
letním období na svou zahradu, na zmrz-
linu v Hostinci u koníčka, případně exkurzi 
a pohybové soutěže v Pivovaru Koníček. 
Pomoc na společných akcích, úpravách 
a opravách hraček a dalšího pro naše 
děti ve školičce. Všem patří právem velké 
poděkování.  

D

Bc. Jana Křístková, Dis.
Zástupce ředitele pro Mateřskou školu Vojkovice

Jana Křístková
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rok 2024 byl pro náš Kynologický 
klub Vojkovice mimořádně úspěš-
ný. Uspořádali jsme čtyři zkoušky, 

kterých se zúčastnili psovodi nejen z 
našeho klubu, ale i z dalších organizací. 
Naši členové také poprvé absolvovali 
vytrvalostní zkoušku AD – pes běží vedle 
kola 20 km, přičemž trasa je rozdělena do 
tří etap.

Velkou pozornost věnujeme canisterapii, 
kde Hana s Ančou, Bibi a Leou pravidelně 
navštěvují nemocnice ve Frýdku-Místku a 
Havířově. Je až neuvěřitelné, kolik radosti 
přinášejí naše fenky pacientům.

Členové našeho klubu dosáhli v letošním 
roce významných výsledků na závodech i 
výstavách:

Míša Radovesnický 
se s Dantym Mora-
via Artex zúčastnili 
Mezinárodní mist-
rovství mládeže 
ČKS, kde vyhrál 1 
místo v kategorii 
IGP 2 a zároveň 
získal ocenění za 
nejlepší obranu a 
stopu.
Zúčastnili jsme se 
několika závodů, 
kde jsme obsadili 
první místa. Byli 
jsme v Polsku na stopařských závodech, 
které pro náš klub dopadly na výbornou. 
Také jsme se zúčastnili několika výstav, 
kde jsme získali nejvyšší ocenění.

R

13. 12. Vělopolí: Hana s Fanny Moravia Artex – IFH-V – stopařská zkouška

7.12. NV: národní výstava Brno – Hana s Leontýnkou Moravia Artex – Výborná 3

29. 11. Vělopolí: Hana s Fanny – složily zkoušku IGP1 – mezinárodní zkouška

17. 11. Vojkovice: smíšené zkoušky
Míša s Dantym Moravia Artex - IGP 3 – nejvyšší mezinárodní zkouška
Péťa s Baxem - IBGH 1 – poslušnost podle mezinárodního zkušebního řádu

8.–9. 11. Mistrovství Polska ve stopách:
kategorie FPr 3 4.místo - Hana s Honory Barnero

11. místo - Míša s Dantym
16. místo - Naďa s Rudym

kategorie FPr 1 Lenka s Woodym Avax Hof - nejlepší NO

26.10. Vratimov: zkouška AD - Míša s Dantym, Karolína s Fanny a Naďa s Vaneskou Moravia Klenot

26.10. Ostrava: zkouška ZOP – zkouška poslušnosti, Bára s Aaronem ze Skalického údolí

19.10. Terka s Amy - IGP 1

19.10. Stopařské závody v Šenově:
kategorie FPr 3 - 1.místo - Hana s Honory,

3. místo - Míša s Dantym,
11. místo - Naďa s Argem Qeen Kehro,

kategorie FPr 1 - 8.místo - Lenka s Woodym

12.–13. 10.  MM mládeže ČKS:   1. místo v kategorii IGP 2 nejlepší stopa a obrana - Míša s Dantym

KYNOLOGICKÝ KLUB VOJKOVICE - ÚSPĚŠNÝ ROK 2024
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27.9.   Smíšené zkoušky:
     Lenka  s Beatrix Avax Hof - SPr 1 a s Woodym - SPr 3 – obranářské zkoušky   
    Hana s Honory Barnero - IFH V – stopařská zkouška                        
16.8. LVT Vrbno pod Pradědem: smíšené zkoušky:

Lenka - Beatrice - ZVV1 – národní zkušební řád Woody - IGP1. 
Petra - Tessie Golden Danubius - IGP V

14.7. Krajská výstava Stránské u Rýmařova:
Hana + Leontýnka Moravia Artex - třída mladých - V1, Vítěz třídy mladých 
Hana + Fanny Moravia Arex - třída otevřená - V1, VT, krajský vítěz

5.7. Klokočov: soutěž družstev 
Míša + Danty Moravia Artex - 1. místo v kategorii IGP 2, nejlepší obrana

15.6. Klubová výstava, Náměšt na Hané - Hanas s
 Leontýnkou VD (velmi dobrá)
12.4. Smíšené zkoušky:
     Péťa s Baxem - ZZO 1 – poslušnost dle národního řádu       
     Míša s Dantym-UPr1– poslušnost dle mezinárodního zk. řádu      
     Hana s Fanny- BH-VT – poslušnost dle mez. zk. řádu      
     Irča s Pumou Vikar-BH-VT           
     Lenka s Beatrix- BH-VT
11.5.  OV Mošnov - Hana s Fanny - VD 2
28.4. KV Dolní Benešov- Hana s Leontýnkou - VN 2 (velmi nadějná)
29.3.  OV Kelč:     Hana s Leontýnkou - VN 1
Březen  výstava Brno - Klára s Clarissou - V2, r. CAC
Březen  bonitace ČRT - Klára s Clarissou - chovná

našem klubu působí široká škála 
plemen, jako německý ovčák, 
velký knírač, černý ruský teriér, 

stafordšírské bulteriéry, mini bulteriéry, 
kokra, hovawart a belgický ovčák. Všichni 
skládají zkoušky a dělají radost svým ma-
jitelům.

Na jaře plánujeme uspořádat dvě zkouš-
ky a zúčastnit se dalších soutěží a výstav. 
Věříme, že nás čeká další úspěšný rok.

Děkujeme OÚ Vojkovice za podporu a 
všem, kteří nám drží palce!V

Za Kynologický klub Vojkovice
Mgr. Hana Beránková

Hana Bera�ova
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VYBÍRÁME Z USNESENÍ 
Zastupitelstvo obce schvaluje ceník pro nakládání s komunálním odpadem, vznikajícím 
na území obce Vojkovice při činnosti právnických a podnikajících fyzických osob zapo-
jených do obecního systému odpadového hospodářství na základě smlouvy s obcí Vojk-
ovice na rok 2025.
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 20.000 Kč pro 
Svaz branně-technických sportů Vojkovice, p.s. se sídlem Vojkovice č.p. 88, 739 51 Vojkov-
ice, IČ: 60783711, určené na nákup sportovního vybavení, údržbu střelnice a zajištění čin-
nosti spolku v roce 2025.
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 10.000 Kč pro 
Včelařský spolek pro Frýdek, Dobrou a okolí se sídlem Farní 15, 738 01 Frýdek-Místek, IČ: 
05679711 na zajištění činnosti spolku, zakoupení prostředků pro boj s nemocemi včel, 
vzdělávání členů spolku, propagaci a nákup plemenného materiálu v roce 2025.
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí daru Mysliveckému spolku – Háj Dobratice, se 
sídlem Vojkovice č.p. 88, 73951, IČ: 64122883 ve výši 10.000 Kč pro zajištění hlavní činnosti 
spolku částku 10.000 Kč určenou na zajištění hlavní činnosti spolku, kterou je ochrana 
přírody a krajiny a společné provádění myslivosti v roce 2025.
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výší 92.000, -Kč na 
výkon odborných služeb pro rok 2025 Místní knihovně Dobrá, p.o., Dobrá 230, 739 51 dle 
„Smlouvy o poskytování knihovnických a informačních služeb“
Zastupitelstvo obce schvaluje sazebník úhrad za poskytování informací na účetní období 
2025 s účinností od 1.1.2025.

Na konci roku 2024 podal svou rezignaci pan Martin Křibík, a tím ukončil své působení v 
zastupitelstvu obce z důvodu časového vytížení a neslučitelnosti z prací. Protože není 
žádný náhradník, který by mohl místo Martina nastoupit, bude naše zastupitelstvo 
obce pokračovat v 8 členech.  
Pan Křibík působil jako člen finančního výboru, po jeho odchodu byl na toto místo nově 
zvolen Slavomír Velký.
Tímto děkujeme panu Martinu Křibíkovi za jeho dvouleté působení v zastupitelstvu 
obce. Vážíme si jeho práce a přínosu pro naši obec a přejeme mu mnoho úspěchů v 
jeho další činnosti.

DOTACE NA DOMOVNÍ ČISTÍRNY ODPADNÍCH VOD
prosinci 2019 schválilo zastupitel-
stvo obce Vojkovice poskytování 
dotací na realizaci čistíren odpad-

ních vod (ČOV) pro občany obce. Výše 
dotace činila 50.000Kč a vztahovala se 
mna ČOV realizované na území obce. 
Pětiletá lhůta pro realizaci projektu již 
uplynula, a proto upozorňujeme občany, 
že žádost o dotaci se mohou podat pouze 
ti, kteří svou domovní čistírnu celou zreali-
zovali do konce roku 2024. Tyto žádosti 
mohou občané podat do konce března 

letošního roku. 
Za dobu trvání programu bylo podáno a 
přijato 31 žádostí u toho všem bylo vyho-
věno. I když se nejedná o vysoké číslo, 
znamená to, že několik domácností využi-
lo této podpory k vybudování vlastní čis-
tírny odpadních vod.  

V
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e dnech 1.–14. ledna 2025 proběhla 
v naší obci Tříkrálová sbírka pod 
záštitou Charity Frýdek-Místek. 

Během sbírky naši obec navštívily čtyři 
kolednické družiny, které přinesly radost a 
požehnání do mnoha domácností. 
Díky štědrosti občanů se podařilo vybrat 
v naší obci celkovou částku 30 194 Kč, 
která bude využita na pomoc potřebným.
 Velké poděkování patří všem, kteří při-
spěli a podpořili tuto tradiční charitativní 
akci.

V
TŘÍ KRÁLOVÁ SBÍRKA V NAŠÍ OBCI

VÝSLEDKY SBÍRKY DLE LOKALIT:
• Holcina: 5 335 Kč
• Střed obce a okolí přivaděče: 6 772 Kč
• Směr Dobratice - Šprochovice: 8 633 Kč
• Liština: 9 454 Kč

Děkujeme všem dobrovolníkům a při-
spěvatelům za jejich štědrost a pod- 
poru!

e spolupráci se Sdružením obcí 
povodí Morávky se zavádějí 
vratné kelímky na obecních 

akcích i akcích místních spolků. Díky 
tomu se s nimi budete setkávat nejen u 
nás, ale i v dalších obcích zapojených do 
tohoto sdružení.

Každá obec má svůj vlastní kelímek s 
logem, což dodává projektu jedinečný a 
lokální charakter. Kelímky budou na 
akcích zálohované – stačí je vrátit a 
dostanete zpět svou zálohu.
Společně tak můžeme snížit množství 
jednorázového plastového odpadu a 
přispět k ekologičtějším a udržitelnějším 
akcím. Děkujeme, že se do toho zapoju-
jete s námi!

V
VRATNÉ KELÍMKY NA OBECNÍCH AKCÍCH - KROK K EKOLOGII
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neděli 26. ledna 2025 se v budově 
bývalé školy konalo historicky první 
Dětské Vojkovické kino, pořádané 

pod záštitou obce Vojkovice a Tj Sokol 
Vojkovice. Na programu byl oblíbený ani-
movaný film „Zpívej“, který přilákal velké 
množství malých diváků – sál hlásil téměř 
vyprodáno!
Jak to v kinech bývá, ani zde nechyběl 
předfilm – děti i dospělí měli možnost 
zhlédnout krátký střih z činnosti našeho 
dobrovolného hasičského sboru a mla-
dých Hasíku. Byla to skvělá příležitost 
vidět naše hasiče v akci.
Děti si užily nejen skvělou filmovou atmo-

sféru, ale také širokou nabídku občerst-
vení. K zakoupení byl popcorn, nachos, 
různé druhy pití a další sladkosti. Celá 
akce proběhla v příjemné a veselé 
náladě, což nás motivovalo k tomu, aby 
se dětské kino stalo pravidelnou součástí 
zimních měsíců.
Obec se rozhodla tuto tradici zachovat a 
v zimním období pořádat promítání pro 
děti. Věříme, že se filmové odpoledne 
stanou oblíbenou událostí a že se na nich 
budeme pravidelně setkávat.

Děkujeme všem, kteří dorazili, a těšíme se 
na další společné filmové zážitky! 

V
PRVNÍ DĚTSKÉ VOJKOVICKÉ KINO MĚLO VELKÝ ÚSPĚCH

MÍSTNÍ KNIHOVNA JE TU PRO VÁS
Rádi bychom vám připomněli, že místní knihovna je otevřena 

každou středu  |  od 13:00 do 17:00.
Přijďte si vypůjčit knihu, ať už jste malý nebo velký čtenář! Čekají na vás nové 

i osvědčené tituly, pohádky pro nejmenší, dobrodružné příběhy pro děti i široký výběr 
literatury pro dospělé.
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termínu 26.01.2025 
do 30.01.2025 hostil 
Moravskos lezský 

kraj Olympiádu děti a mlá-
deže, prestižní sportovní 
akci, kde mladí talentovaní 
sportovci z celé republiky 
soutěžili v různých disciplí-
nách- 
S velkou hrdostí oznamuje-
me, že do hokejového týmu 
Moravskoslezského kraje 
byl nominován náš občan 
teprve čtrnáctiletý útočník 

BRYAN KASZPER. Jeho neu-
věřitelný talent a tvrdá 
práce přinesly zlatou me-
daili, kde ve finále porazili 
po prodloužení 2:1 hl. město 
Prahu, a dokonce díky této 
zlaté výhře pomohl celý ho-
kejový tým k prvenství 
našeho kraje mezi všemi 
českými regiony. 
Tento úspěch nejenom že 
přinesl radost všem spor-
tovním fanouškům, ale i 
ukázal, že i v malých obcích 

mohou vyrůstat velcí spor-
tovci. My jsme s Bryanem 
udělali krátký rozhovor. 
Bryane, zprvu ti moc gratu-
lujeme k takovému úspě-
chu. První otázka je tedy 
jasná.

ÚSPĚCH NA OLYMPIÁDĚ DĚTÍ A MLÁDEŽE

V

1) Jaké je stát na bedně 
úplně na tom nejvyšším 
olympijském stupni 
vítězů?
Je to úžasný pocit tam stát 
na tom pódiu a vidět tam 
fanoušky, jak jsou šťastní. 
2) Jaké byly klíčové mo-
menty v zápase, které tě 
nejvíce motivovaly k vítěz-
ství?
Momentů tam bylo spous-
ta, ale asi jeden mi utkvěl v 
hlavě. Když jsme dali gól 
bylo to fantastické, protože 
tam jsme si všichni do jed-
noho uvědomili, že jsme 
lepší a že nám chybí jen 
kousek k tomu, abychom to 
celé vyhráli, což se nakonec 
stalo.

3) Co ti běželo hlavou v 
okamžiku, když tvůj spolu-
hráč dal vítězný gól v pro-
dloužení a všichni jste v 
euforii naskákali na led? 
Jaké pocity jsi v tu chvíli 
prožíval?
Nedá se to popsat. Jako by 
všechny momenty z Olym-
piády, jak ty dobré, tak ty 
špatné se mi pořád opako-
valy v hlavě. Ta euforie byla 
neskutečná. 
4) Ty ses dokonce v úter-
ním utkání proti Brněnské-
mu kraji zranil a do večer-
ního zápasu proti Pardu-
bickému si nenastoupil. 
Měl jsi v tu chvíli obavy, že 
bys už nemohl nastoupit 
do klíčových zápasů, nebo 
jsi se soustředil hlavně na 
to, jak se co nejrychleji 
uzdravit?
Ano bylo tomu tak. Bál jsem 
se, že to bude něco vážné-
ho, ale naštěstí nebylo. Ve-
černí zápas proti Pardubic-
kému kraji, jsem chtěl na-

stoupit. Byl jsem dokonce 
na rozcvičce, zkoušel jsem 
svoje možnosti, ale nešlo to. 
Byl jsem tedy nucen se 
vrátit zpátky do šatny a do-
koukat tento zápas pouze 
ze střídačky. Byl to hrozný 
pocit vidět tým, jak prohrá-
vá a nemít jim, jak pomoct. 
Druhý den to nebylo o moc 
lepší, pořád to hodně bolelo 
ale díky našemu týmu 
lékařů, fyzioterapeutů a tre-
nérů, kteří mi se vším po-
mohli jsem mohl nastoupit 
a pomoct týmu vyhrát dů-
ležité zápasy.
5) Jaká byla vůbec atmo-
sféra v týmu během olym-
pijských her dětí a mládeže 
a jak sis užil celý ten týden 
olympijský her? 
Všichni jsme se znali, proto-
že jsme hráli jak spolu, tak 
proti sobě. Ze začátku to 
bylo takové všelijaké, ale 
postupně jsme si každý 
každému kryli záda, a to si 
myslím že taky rozhodlo o
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tom, zda to vyhrajeme. 
6) Jaké máš plány do bu-
doucna, jak se hodláš dál 
rozvíjet jako hokejista?
Chtěl bych se letos podívat 
na závěrečný turnaj do 
rakouského Salzburgu, z 
kterého se bude skládat 
reprezentace a chtěl bych 
ještě s naším Vítkovickým 
týmem vyhrát extraligu 9. 
tříd, protože minulý rok 
jsme byli blízko, ale vyřadila 

nás Kometa Brno v semifi-
nále, a tak jsme nakonec 
skončili na 3. místě.
7) Na závěr našeho rozho-
voru se chci zeptat spal si 
se zlatou medaili na krku 
nebo už je vystavená 
někde v pokoji a má své 
místo? 
Dá se říct, že ani jedno. Ale 
místo už jsem vybíral, na-
konec jsem ji dal mojí 
mamce, aby si jí užila tak 

jako já. Přece jenom je to i 
její zásluha že jsem tam kde 
jsem a po celý turnaj tam 
byla se mnou, a za to jí patří 
velké díky.

My ti tedy za celou obec 
Bryane děkujeme za krás-
nou reprezentaci, přejeme 
ti, aby se ti v hokeji samo-
zřejmě dařilo a aby sis 
splnil to, co si nejvíc přeješ. 

 

PIVOVAR KONÍČEK ZVE
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